
PROTOKÓŁ NR LXXXI/2024 
RADY GMINY JEŻOWE 

z dnia 27 lutego 2024 r. 

Z sesji 

Na podstawie § 21 Statutu Gminy Jeżowe ( Dz. U z  2018, poz. 46290 sporządza się protokół stanowiący  
urzędowy zapis przebiegu sesji. 

1) Otwarcie sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan M. Koc otworzył sesję, przywitał zebranych radych oraz 
zaproszonych gości.W obradach uczestniczyli Wójt Gminy Jeżowe Pan M. Stępak, Zastępca Wójta 
Gminy Pan M. Wasyliszyn, Sekretarz Gminy Pan S. Szot, Skarbnik Gminy Pan W. Łach, Radca Prawny 
Pan T. Kida, Kierownik OPs w Jeżowem Pani M. Bolka, Kierownik GK Pani  D. Zaguła, radni i sołtysi 
gminy Jeżowe. 

2) Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- w obradach uczestniczyło 15 radnych. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad ( 
zał nr 1) 

3) Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

- wójt Gminy Pan M. Stępak wniósł o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów 
uchwał:pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z gminą 
Kamień ( LXXI/537/24)pkt 13 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Jeżowe do 
programu Gmina Przyjazna Seniorom-Ogólnopolska Karta Seniora ( LXXXI/538/24)Pkt 
14 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu  na 
realizację zadania pn.” Budowa drogi  dla pieszych  w ciągu drogi powiatowej  nr 1083 R Groble-
Krzywdy-Łętownia  w miejscowości Krzywdy ( LXXXI/539/24). 

- Radni w głosowaniu  jednogłośnie wyrazili zgodę na  wprowadzenie do porządku obrad proponowane  
projekty uchwał. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie całego porządku obrad. Głosowało 15 radnych. 
Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie ( zał nr 2) 

4) Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. 

- Protokół został opublikowany w bip jeżowe oraz wyłożony w biurze rady gminy. nie wniesiono uwag do 
protokołu. Protokół został przyjęty. 

5) Informacja o pracy Wójta Gminy za okres między sesjami. 

- Informację przedstawił wójt Gminy Pan M. Stępak  i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 3) 

6) Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres między sesjami. 

- W okresie między sesjami obradowały: 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 23.01.2024r 

- Komisja Budżetu, Finansów rRozwoju Gospodarczego oraz Informatyzacji Gminy w dniu 27.02.2024r 

- Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska  
w dniach: 

- 23.01.2024 

- 21.02.2024 
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7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jeżowe na rok 2024 ( LXXXI/529/24) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Komisja Rolnictwa wydała pozytywną opinię do  przedstawionego projektu uchwały. 

- Radny Powiatowy Pan T. Kozak zapytał o  możliwość dokarmiania  kotów ze środków zabezpieczonych 
w programie. 

- Pani Kierownik, D. Zaguła wyjaśniła, że koty są zwierzętami wolno żyjącymi i same radzą sobie 
w naturze ale jeżeli jest potrzeba pomocy to należy zgłosić się do referatu i urząd gminy podejmie 
właściwe kroki. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 4) 

8) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania ( LXXXI/530/24) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Odpowiedzi na pytania udzielała Kierownik OPS Pani D. Zaguła. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Przewodniczący  Rady Gminy  zwrócił uwagę  na kryterium dochodowe. 

- Radca Prawny  zaproponował aby w kryterium dochodowym wprowadzić" wideł" i usunąć słowo 
powyżej. 

- W głosowaniu radni jednogłośnie wyrazili zgodę na wprowadzenie proponowanych zmian. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały. Głosowało 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 5) 

9) Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Gminy Jeżowe z innymi gminami w zakresie zadania 
publicznego dotyczącego opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego 
Obszaru Funkcjonalnego Czwórmiasta 2034+(LXXXI/531/24) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Radna B. Fusiek zapytała czy do porozumienia udałoby się przyłączyć miasto Rzeszów. 

- Zastępca Wójta Gminy Pan M. Wasyliszyn  wyjaśnił, że Miejskie Obszary Funkcjonalne mają to do 
siebie, że każde miasto tworzy taki obszar. Miasto Rzeszów ma odrębny MOF. To wynika z układu 
administracyjnego.  W naszym przypadku obejmuje to dawne Województwo Tarnobrzeskie i miasta 
Rzeszowa nie da się do niego włączyć. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 6) 

10) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ( LXXXI/532/24) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła stanowisko. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15 radnych.  Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 7) 

11) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ( LXXXI/533/24) 

- Projekt uchwały został odczytany. 
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- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła swoje stanowisko. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. 

- Głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta Jednogłośnie ( zał nr 7) 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie przetargu mienia gminnego na 
okres 5 lat ( LXXXI/534/24) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Radny gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Komisja Rolnictwa wydała pozytywną opinię do przedstawionego projektu uchwały. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 15 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 8) 

13) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Jeżowe na 2024r ( LXXXI/535/24) 

- Projekt uchwały odczytał i objaśnił Skarbnik Gminy Pan W. Łach. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Komisja Budżetowa wydała pozytywną opinię do przedstawionego projektu uchwały. 

- Radna G. Szostecka zapytała o  budowę bieżni dla dzieci w Jacie. Podniosła również sprawę budowę 
drogi w Jacie. Od pięciu lat  upomina się o tę drogę. Trzeba aby każde sołectwo miało wybudowaną 
drogę,  choćby utwardzoną. 

- Radny E. Ciak  zapytał o kwotę  zabezpieczoną na odśnieżanie i koszenie dróg. Czy wyczerpane są już 
wszystkie środki na to zadanie. Kolejna sprawa to zwiększenie o 1000 zł na budowę altany. Zapytał też 
o środki na zakup siłowni. Gdzie  będzie umieszczona ta siłownia. 

- Radny zapytał o projekt  bezpieczna gmina. Ponadto poprosił o więcej informacji na temat utworzenia 
Kubu Dziecięcego w Gminie Jeżowe. 

- Wójt Gminy Jeżowe Pan M. Stępak odpowiadał na pytania. Wiele razy była rozmowa na temat bieżni 
w Jacie. Był złożony wniosek do Ministerstwa Sportu ale dofinansowania na bieżnię nie dostaliśmy. 
Będziemy aplikować aby to dofinansowanie dostać. Żadne boisko w gminie Jeżowe nie ma bieżni. 
W tym roku będą realizowane  boiska przyszkolne w Groblach i w Jeżowem Kameralnem. Chcemy 
w przyszłości wykonać bieżnie pozyskując środki zewnętrzne. Jako pierwsza miejscowość Jata miała 
2 boiska wielofunkcyjne. Środki zabezpieczone w zmianach na budowę drogi to środki na dokumentację 
projektową. Środki na  koszenie  to będą środki do dyspozycji w przyszłości. Altana i dodatkowe na to 
środki to są brakujące środki do funduszu sołeckiego. Siłownia i zakup sprzętu  to sprzęty będące 
w zarządzaniu GOK. Siłownia znajdować się będzie w dawnym gimnazjum. Bezpieczna gmina to 
projekt na który był składany wniosek. Klub dziecięcy będzie się mieścił w budynku dawnego 
gimnazjum. Będzie składany wniosek. Planowane jest 20 miejsc dla dzieci od roku do lat 3. Docelowo 
myślimy o 30 miejscach. Koncepcja zostanie przedstawiona w najbliższym czasie. 

- Zastępca Wójta Gminy Pan M. Wasyliszyn przedstawił projekt cyberbezpieczna gmina. 

- Wójt Gminy Pan. M. Stępak poinformował również, że gmina uzyskała dofinansowanie na modernizacje 
oświetlenia ulicznego. Oświetlenie zostanie wymienione w całej gminie. Inwestycja zostanie wykonana 
w tym roku. Ponadto poinformował o podwyżkach dla nauczycieli. Subwencja oświatowa 
nie zabezpiecza w całości  potrzebnych środków na podwyżki. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 9) 

14) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Podkarpackiemu  
w zakresie  wykonania i przekazania dokumentacji w ramach zadanie pn” Rozbudowa drogi 
wojewódzkiej nr 861 Bojanów-Kopki, polegająca  na budowie  ścieżki rowerowej z dopuszczeniem 
ruchu pieszych  wraz z przebudową niezbędnej infrastruktury i urządzeń” ( LXXXI/536/24) 
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- Projekt uchwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego 
projektu uchwały. 

- wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 10) 

15) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z gminą Kamień ( 
LXXXI/537/24 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Radny E. Ciak zwrócił uwagę, że brakuje załącznika graficznego do uchwały. Radny powinien wiedzieć 
gdzie znajdują się ulice Rzeczna i Świerkowa. 

- Wójt Gminy poinformował, że drogi wymienione w uchwale znajdują się w Gminie Kamień ale znajdują 
się w Cholewianej Górze. To ulice przylegają bezpośrednio do Cholewianej Góry. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 11) 

16) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Jeżowe  do programu  Gmina Przyjazna 
Seniorom-Ogólnopolska Karta Seniora ( LXXXI/538/24) 

- projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Pani M. Bolka Kierownik OPS w Jeżowem wyjaśniła, że program jest skierowany do osób  60+ 

- wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 12) 

17) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu  na realizację 
zadania pn.” Budowa drogi  dla pieszych  w ciągu drogi powiatowej  nr 1083 R Groble-Krzywdy-
Łętownia  w miejscowości Krzywdy ( LXXXI/539/24) 

- Projekt uchwały został odczytany. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. Komisja 
budżetowa wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 13) 

18) Wolne wnioski i zapytania. 

- Radna G. Szostecka zapytała o oświetlenie przy drodze wojewódzkiej w Jeżowem Kameralnem. 
Zwróciła się również o powołanie komisji do zbadania stanu drogi wojewódzkiej. Może warto zwrócić 
uwagę na stan tej drogi. 

- Radna B. Fusiek zapytała o budowę kanalizacji przy ulicy Wesołej a także o budowę chodnika przy 
drodze wojewódzkiej w Groblach. 

- Radny R. Łyko podziękował o przychylenie się do partycypacji w inwestycji budowy  chodnika 
w Krzywdach a także  podziękował za przebudowę drogi powiatowej Krzywdy-Jeżowe Zaborczyny. 

- Radny Powiatowy T. Kozak poinformował, że Szkoła w Jeżowem Centrum nie posiada bieżni. Nie 
posiada również sali gimnastycznej dostosowanej do potrzeb szkoły. Zapytał czy są plany rozbudowy 
szkoły w Jeżowem CentrumZapytał również o postępy w projekcie i budowie drogi od szkoły 
w Jeżowem Centrum do Cmentarza.  Kolejną sprawę, którą poruszył to  poprawa stanu drogi 
Plebańskiej. 

- Radny E. Ciak zapytał o to na jakim etapie jest poprawa drogi transportu rolnego w Sójkowej. Jeżeli nie  
ma możliwości wyegzekwowania od osób, które zniszczyły tę drogę to może należy niewielkim kosztem 
tę drogę zrobić. Kolejną sprawę, którą poruszył to zagospodarowanie terenu koło Świetlicy wiejskiej. 
Poruszył również sprawę dotacji dla Klubu Sportowego Czarni Sójkowa. 
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- Wójt Gminy Jeżowe Pan M. Stępak, poinformował, że na kolejnych sesjach będą zwiększane środki na 
rozbudowę oświetlenia. Rozbudowa oświetlenia w Jeżowem Kameralnem zostanie wykonana. Droga  
wojewódzka 861 to otrzymaliśmy pismo z Województwa, że zostały zabezpieczone środki na poprawę 
jakości tej drogi w wielkości 8 mln zł. Marszałek wyszedł również z prośbą o partycypację gminy w tym 
zadaniu.  Poprawa tej nawierzchni jest planowana. Odcinki chodnika są realizowane. Kolejne będą 
realizowane w przyszłości. Kanalizacja w Gminie są w trakcie realizacji. Projektowanie jest na 
ukończeniu. Realizacja przewidywana w czerwcu. Jeżeli chodzi o chodnik w Groblach przy drodze 
wojewódzkiej, to trwają rozmowy z mieszkańcami na wykup terenu. To są kolejne budżetu i kolejny 
czas. to są ważne sprawy na całym odcinku przy drodze wojewódzkiej.  W sprawie bieżni to takiej bieżni 
tartanowej w całej gminie nie ma. Sala gimnastyczna w Jeżowem Centrum powinna być wybudowana. 
To jest jedyny moment aby pełnowymiarowa sala sportowa została wybudowana. Sala przy byłym 
gimnazjum jest mocno wykorzystywana i potrzebna. Dalej będzie służyć naszym mieszkańcom. 
Projektowanie drogi Jeżowe Centrum to stary temat. Najprostszym sposobem było wybudowanie rowu 
odwadniającego ale nie było na to zgody. Obecnie przystąpiliśmy do projektowania drogi. Projektant 
zapewnia, że projekt powstanie w przyszłym roku. Drogi utwardzone tłuczniem to naprawa ich następuje 
wtedy, kiedy  pogoda pozwala. ZGK przystępuje do tego aby pouzupełniać drogi, które po zimie były 
zniszczone. Droga w Sójkowej- problem to warunki pogodowe. Podobnie jest z zagospodarowaniem  
terenu wokół świetlicy w Sójkowej. Przystąpimy o działania jak pogoda na to pozwoli. Wójt Gminy 
odniósł sie również  do dotacji na kluby sportowe. 

19) Zamknięcie obrad. 

- Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję. 

- Protokołowała: Renata Krawiec 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marian Koc 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “LXXXI sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 radnych, 
natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Grażyna Szostecka  
15.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika  
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “LXXXI sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 radnych, 
natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  27.02.2024 10:01:59 27.02.2024 11:39:33 

2. Bogdan Bednarz  27.02.2024 10:02:03  
3. Krzysztof Borek  27.02.2024 10:02:00  
4. Eugeniusz Ciak  27.02.2024 10:02:01  
5. Barbara Fusiek  27.02.2024 10:01:58  
6. Józef Głuszak  27.02.2024 10:02:19  
7. Edward Koc  27.02.2024 10:02:09  
8. Marian Koc  27.02.2024 10:02:03  
9. Andrzej Kołodziej  27.02.2024 10:02:05  

10. Roman Łyko  27.02.2024 10:02:01  
11. Henryk Olko  27.02.2024 10:02:00  
12. Jacek Puzio  27.02.2024 10:02:02  
13. Józef Szewc  27.02.2024 10:01:59  
14. Grażyna Szostecka  27.02.2024 10:02:06  
15. Bogdan Świątek  27.02.2024 10:02:06  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 10:07:47 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/529/24 “Uchwała w sprawie przyjęcia 
Programu opieki  nad zwierzętami   bezdomnymi  oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt  na terenie gminy Jeżowe na rok 2024” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 10:32:07 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Eugeniusz Ciak      BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/530/24 “Uchwała w sprawie szczegółowych  
warunków przyznawania  i odpłatności  za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne  usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 
usług opiekunczych  z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych  
warunków  częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat  i trybu  
ich pobierania” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem 
za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 10:45:47 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/531/24 “Uchwała w sprawie współdziałania 
Gminy Jeżowe z  innymi gminami   w zakresie  zadania publicznego  
dotyczącego opracowania  Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej  
Obszaru Funkcjonalnego Czwórmiasta 2034+” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 10:55:22 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/532/24 “Uchwała w sprawie rozpatrzenia 
petycji” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 10:59:06 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/533/24 “Uchwała w sprawie rozpatrzenia 
petycji” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 11:01:12 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/534/24 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody 
na wydziaerżawienie   w trybie przetargu gminnego na okres 5 lat” 
została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem 
przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 11:05:46 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 10 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/535/24 “Uchwała w sprawie dokonania zmian 
w budżecie gminy Jeżowe na 2024r” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 12:08:53 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Bogdan Bednarz      BRAK 
2. Krzysztof Borek        
3. Eugeniusz Ciak        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 11 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/536/24 “Uchwała w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej  Województwu Podkarpackiemu w zakresie  
wykonania i przekazania  dokumentacji w ramach zadanie pn" 
Rozbudowa drogi wojewódzkiej   nr  861 Bojanów-Kopki, polegajaca 
na budowie ścieżki rowerowej   z dopuszczeniem ruchu pieszych wraz 
z przebudową  niezbędnej infrastruktury i urządzeń.” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 12:11:39 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Bogdan Bednarz      BRAK 
2. Krzysztof Borek        
3. Eugeniusz Ciak        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 12 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/537/24 “Uchwała w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego z   Gminą Kamień” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 12:17:49 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Bogdan Bednarz      BRAK 
2. Krzysztof Borek        
3. Eugeniusz Ciak        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 13 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/538/24 “Uchwała w sprawie przystąpieia 
gminy Jeżowe  do programu   Gmina Przyjazna Seniorom-   
Ogólnopolska Karta Seniora” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 12:23:55 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Bogdan Bednarz      BRAK 
2. Krzysztof Borek        
3. Eugeniusz Ciak        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 14 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LXXXI/539/24 “Podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Niżańskiemu na realizację 
zadania pn" Budowa drogi  dla pieszych  w ciągu drogi powiatowej nr 
1083R Groble-Krzywdy Łętownia w miejscowości Krzywdy” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 27.02.2024 12:26:28 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Bogdan Bednarz      BRAK 
2. Krzysztof Borek        
3. Eugeniusz Ciak        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Henryk Olko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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